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Abstract (en)
[origin: WO2017178475A1] The invention relates to a therapy device for training the motor skills of a patient. The therapy device has a display
device (4, 40, 400) and is characterized in that the display device (4, 40, 400) is mounted on at least three mutually spaced force sensors (3, 30)
such that a force exerted onto the display device (4, 40, 400) can be quantified and/or a center of a force exerted onto the display device (4, 40,
400) can be determined. The invention further relates to a therapy system comprising such a therapy device and to a method for identifying an
object.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Therapiegerät zum Trainieren der motorischen Fähigkeiten eines Patienten. Das Therapiegerät weist eine
Anzeigeeinrichtung (4, 40, 400) auf und ist dadurch gekennzeichnet, dass die Anzeigeeinrichtung (4, 40, 400) auf mindestens drei voneinander
beabstandeten Kraftsensoren (3, 30) gelagert ist, so dass eine auf die Anzeigeeinrichtung (4, 40, 400) ausgeübte Kraft quantifiziert und/oder
ein Kraftmittelpunkt einer auf die Anzeigeeinrichtung (4, 40, 400) ausgeübten Kraft bestimmt werden kann. Die Erfindung betrifft ferner ein
Therapiesystem mit einem solchen Therapiegerät und ein Verfahren zur Identifizierung eines Objekts.
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